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Hei Janne

Frode Bergum heter jeg, jeg mener vi må være minimum 5 Dykkere for å utføre 
dykkeroppdrag i oppdrettsbransjen.inspeksjon av laksemærene ser vi dykkere 
på som den minst ressurs krevende ift hvor mange dykkere vi trenger.
For inspeksjon av not/mære trenger vi 
Dykkeleder,reservedykker,umbilicman/lineholder,Dykker+ 5 mann til å gå på 
notringen å merke av hvor hullene er i nota/mæra.
5 mann må skrive på Gaffateip Dato,hvor mange maskebrudd og dybde hullet 
er på.5 mann må da forlate dykkerbåt for så gå på not/mæreringen og merke 
av for hull og komme tilbake til dykkebåt.Og er det mange hull så blir det mye å 
gjøre på 5 mann. Dette vet Jeg.

Med 5 dykkere som et minimum kommer reservedykkeren på plass.

   Med 5 Dykkere som et minimum  blir det også en mulighet for å få til en dykkefri dag på jobb når man 
går turnus.
   Med 5 dykkere som et minimum slipper vi å vente for å dykke ift gjentatt dykk på reservedykker.

Økonomisk tror jeg det ikke blir dyrere for Lakseoppdretterne, fordi vi Dykkere 
blir mere effektive med 5 enn 3 Dykkere

Så vis vi Dykkere skal følge deres forskrifter som jeg mener vi skal gjøre,synes 
jeg vi skal være 5 Dykkere som et minimum.

Videre håper jeg dere setter en stopper for trådløs kommunikasjon som jeg har 
vitnet om i Dødsulykken/rettssaken om KRIS.

Jeg har 13 års erfaring med Kamskjell og laksoppdrett som dykker/Dykkeleder 
og står på fortsatt med det.
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